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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 
GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR DRAGA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 

KLASA:  024-05/22-01/7 
URBROJ:  2170-1-09-10-22-10 
Rijeka,  25.05.2022. 

 
 
 

ZAPISNIK 
SA 40 SJEDNICE VMO DRAGA 

 
40. sjednica VMO Draga održana je 25.05.2022. s početkom u 16,00 sati u 

prostorijama MO Draga, Brig 24. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Ivica Širola, predsjednik VMO 

 Ivan Pribanić, zamjenik predsjednika VMO 

 Rašid Jašarević, član VMO 

 Viktorija Vlahov Šustar, član VMO  
 

Ostali nazočni  

  
 

Sjednici nisu bili nazočni: 

 Ivica Mandekić, član VMO 
 

 
Usvajanje zapisnika sa 39. sjednice VMO Draga: 

1. Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 

 
Sjednicu je otvorio zamjenik predsjednika VMO i predložio slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 

1. Dogovor oko provođenja planirane akcije „Birajmo najljepšu okućnicu, balkon i prozor 
u 2022.” godini na području MO Draga 

2. Komunalna problematika 
3. Razno 

 
 

 
 

Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
AD 1 
Predsjednik podsjeća da je Vijeće Mjesnog odbora Draga u svom Programu rada za 2022. 
godinu predvidjelo provođenje akcije "Biramo najljepšu okućnicu, balkon i prozor", pa se traži 
mišljenje članova Vijeća o provođenju istog.  
Zaključak 
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VMO Draga jednoglasno je donijelo odluku da se planirana akcija provede, te da se svim 
dosadašnjim učesnicama dostavi poziv kako bi se mogli javiti svi koji žele učestvovati u akciji, 
a prijave će se zaprimati zaključno do 01.srpnja 2022. 
 
 
AD 2 
Predsjednik Vijeća daje sljedeće informacije: 
- Rijeka Plus dostavilo je mailom Plan ukljanjanja nepoželjne vegetacije na području Grada 
Rijeke. Nadalje obaviještavaju da su radovi započeli 02. svibnja 2022., a predviđeni rok 
završetka je kroz 4 tjedna ovisno o vremenskim uvjetima. 
Zaključak 
VMO Draga primilo na znanje. 

 Temeljem zatraženog, te odobrenog od K.D. „Kozala“ dobivena je informacija od nadležne 
osobe K.D. „Kozala“ da su dana 03. svibnja započeli radovi na sanaciji zapadnog ogradnog 
zida na starom dijelu draškog groblja. O istom je obaviješten i gosp. koji je zahtjev za sanaciju 
navedenog zida i uputio Vijeću MO, te je pri dobivanju informacije ukazao i na potrebu 
popravka ulaznog portuna na staro groblje na kojem je stoper na doljnjem dijelu slomljen i ne 
može se dobro zatvoriti ni brava s obzirom da su se vrata malo iskrivila. Dobivena informacija 
prosljeđena je K.D. „Kozali“. 
Zamjenik predsjednika gosp. Ivan Pribanić u ime Vijeća MO Draga kontaktirao je na terenu s 
izvođačima, te na upit o planu sanacije doljnjeg dijela oštećenog zida dobio informaciju da se 
taj dio zida neće dirati, stoga je prema K.D. „Kozali“ dostavljen upit da li je u planu njegova 
sanacija zbog opasnosti da bi se isti mogao srušiti.  
Od K.D. „Kozale“ dobiveno je pismeno očitovanje u kojem se navodi da se je na sastanku 
održanom 15.03.2022. u K.D. „Kozali“ između ostalog razgovaralo i dogovorila sanacija 
zapadnog ogradnog zida u cijeloj dužini. Rok za izvođenje radova je 30 dana. 
Zaključak 
VMO Draga primilo na znanje. 

 Odjelu gradske uprave za komunalni sustav dostavio se je mail u kojem se je navelo da su 
se mještani Drage obratili s problemom pojave komaraca (Brig kbr. 82) te da je upit kada će se 
provesti mjere suzbijanja komaraca u Dragi jer postoji velika potreba za provođenjem istog. 
Mještani dali primjedbu da se kroz Dragu kasno provede navedeno tretiranje.  
Dobivena je povratna informacija da će se adulticidni tretman provesti shodno indikacijama. 
Kako se u narednim danima očekuje znatnije zahlađenje i jak vjetar (bura) mjere nije moguće 
provesti. Svakako će nas imati u vidu kada se navedene mjere budu provodile.  
Zaključak 
VMO Draga primilo na znanje. 

 Odjelu gradske uprave za komunalni sustav dostavio se je mail u kojem se je navelo da se 
mještanka naselja Tomasići kbr, 12, obratila se s zamolbom da je zbog pojave žohara 
potrebno provesti mjere dezinsekcije, te napominje da se kod navedene adrese nalazi glavna 
kanalizacija cijev. Zatražilo se je da izvođač mjera izvrši izvid, te provede mjere dezinsekcije 
na javnoj površini kroz cijelo naselje Tomasići.  
Dobivena je povratna informacija da je izdan nalog da se provedu mjere dezinsekcije u 
kanalizacijskom sustavu. 
Zaključak 
VMO Draga primilo na znanje. 

 Komunalnom redarstvu dostavljena je prijava da je uočeno da je na proširenju prije 
mjesnog groblja gdje je postavljena kamera, u kontejner za odlaganje smeće i pokraj njih 
uokolo odložen - pobacan građevinski otpad - daske, te je postavljen upit da li se na kameri 
vidi počinitelj. 
Zaključak 
VMO Draga primilo na znanje. 

 U trećem mjesecu ove godine Vijeće Mjesnog odbora Sv. Kuzam i Vijeće Mjesnog odbora 
Draga uputili su K.D. Autotroleju i Komunalnom sustavu Grada Rijeke mail u kojem se je 
zamolilo da se odredi što brže jedan termin za održavanje zajedničkog sastanka u svezi 
mogućeg povratka linije 9 jer postoji veliki interes mještana za njegovim povratkom. Međutim 
kako nije dobiven nikakav odgovor upoznalo se je ravnateljicu Direkcije za mjesnu 
samoupravu s navedenim problemom, te je i ona uputila mail na navedene službe u kojem je 
zamoljeno dobivanje termina za održavanje zajedničkog sastanka s Vijećima MO Sv. Kuzam i 
Draga, a na kojem bi i ona bila prisutna.  
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Zaključak 
VMO Draga primilo na znanje. 

 Rijeka Plus dostavio je mail u kojem je zatražen termin zajedničkog obilaska lokacija iz 
priorteta MO Draga za 2022. po sljedećim stavkama: 
- Izrada prometnog rješenja i postava vertikalne i svjetlosne signalizacije na dijelu draške 
prometnice koja prolazi između crkvice Sveti Jakov i Brig kućnog broja 79 
- Postava prometnog znaka sa treptačem u Ulici Pod Ohrušvom kod kućnog broja 2 i kod 
kućnog broja 10 
- Postava prometnog znaka "Pješaci na cesti" u Ulici Orlići u blizini autobusnog ugibališta 
Dana 11. svibnja 2022. godine predstavnici Odjela za komunalni sustav, Rijeka Plusa, 
mještanin Drage (čiji je prijedlog usvojen i uvršten u plan prioriteta za 2022.) i predsjednik i 
zamjenik MO Draga obišli su tri lokacije iz Plana prioriteta za 2022. godinu u cilju povećanje 
stupnja sigurnosti prometa u naselju Draga postavljanjem promjenjivih prometnih znakova 
(Ulica Pod Ohrušvom kod kbr. 2, Ulica Orlići kod kbr. 7D i Ulica Brig kod crkve sv. Jakov). Na 
licu mjesta je dogovoreno postavljanje prometnih znakova i prometnih znakova s treptačima 
„Pješaci na cesti“ i „Suženje kolnika“. 
Nakon što Rijeka Plus obavi dodatne analize i razmatranja predmetnih lokacija dostaviti će se 
Vijeću MO i pismeno očitovanje. 
Zaključak 
VMO Draga primilo na znanje. 
- U svezi zahtjeva mještana Pelinove Gore koji je dostavljen Rijeka Plusu dobiven je mail od 
rukovoditelja Rijeka Plusa da se predlaže da njihovi referenti izvrše izvid sa predstavnikom 
MO-a kako bi se točno definiralo i pregledalo predloženi zahvat i kako bi donijeli rješenje. Za 
izvid će se referenti javiti telefonom početkom slijedećeg tjedna. Po izvršenim očevidom 
referenti će izvijestiti rukovoditelja . 
Zaključak 
VMO Draga primilo na znanje. 

- Temeljem usvojenog Plana Vijeća MO Draga o raspodjeli sredstava za komunalne 
prioritete na području mjesnog odbora Draga za 2022. u tijeku je izvođenje radova na 
uređenju i postavi autobusne čekaonice na stajalištu Brig Tijani - pravac grad. 
Zaključak 
VMO Draga primilo na znanje. 
 
 
AD 3 
Predsjednik informira da je kontinuirano par godina Odjelu gradske uprave za gospodarenje 
imovinom, Direkciji za gradnju i održavanje objekata, javne, poslovne i stambene namjene 
kroz procjenu stanja i popis potrebnih sanacija na objektima i u objektu između ostalog 
prijavljivano i saniranje parketa u prostoriji Hrvatske čitaonice na I katu koji su oštećeni zbog 
prodora vode sa prozora koje je nastalo prije nego je zamjenjen. Iako Direkcija provodi radove 
samo na hitnim popravcima održavanja, Vijeću MO je odobreno te je uvršteno kroz plan 
održavanja izvođenje radova sanacije oštećenog parketa u prostoriji u Hrvatskom domu Draga 
koju je ove godine ponovo počela koristiti Hrvatska čitaonica Draga. 
Pri dojavi od nadležne osobe iz Direkcije za gradnju i održavanje objekata da će se započeti s 
radovima u prostoru, odmah se je kontaktiralo s predsjednicom Hrvatske čitaonice Draga te je 
zajednički dogovorano prema terminu radova premještanje stvari iz prostorije. 
Izvođač Barić-Gradnje proveo je radove na skidanju dijela dotrajalog parketa, postavljanju 
novog parketa uz radijator koji je propao od vode, te su pobrušeni i polakirani parketi u cijeloj 
prostoriji osim na dijelu (u dogovoru s predsjednicom Hrvatske čitaonice) na kojem su članovi 
Hrvatske čitaonice već postavili police za knjige (po dužini jednog zida do plafona). 
Zaključak 
VMO Draga primilo na znanje. 
 
 
Sjednica je završila u 18,00 sati. 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 
Jasna Rendulić 

               Predsjednik VMO „Draga“:  
                        Ivica Širola 

  
 

 


